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írásbeli Kérdés

dr. Kövér László ,
az Országgyülés Elnöke részére

HELYISE N

Tisztelt Elnök Úr!

A IIázszabály 91 . § . alapján bejelentem, hogy írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenn i
Dr. Réthelyi Miklós úrhoz a Nemzeti Er őforrás Miniszterhez :

„Hogyan változik a gyöngyösi Bugát Pál Kórház helyzete? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

A napokban vált ismerné, hogy már évközben át kívánja venni az állam a gyöngyösi kórházat
a várostól .

Miért hozták el őre az időpontot?

A Bugát Pál Kbrház az Észak-közép-magyarországi ellátási térséghez fog tartozni .

Ez milyen változást hon az egészségügyi intézményben? Hogyan változik a belső struktúrája ?

Az itt élők kórében erősen él az aggodalom, hogy feladatszűkítésre kerül sor .

Kérem, arról is tájékoztasson, hogy mennyire jogosak az ez irányú aggodalmak ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2012 . január 27 .

Érkezett :

Dr. Sós Tamás
MSZP
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